
 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis z jednání komise životního prostředí ze dne 13.02.2023 
 

Komise se sešla ve složení:   
Ota Dračka, Elena Zichová, Antonín Vorel, Pavel Pertlík 
Omluven: nikdo 
Komise se sešla v malé zasedací síni MěÚ Benešov nad Ploučnicí. 
Čas jednání: zahájení v 17:00 hodin, ukončení jednání v ___ hodin. 

 

Projednáno bylo: 

 

 Byly domluveny další termíny pravidelných jednání KŽP v roce 2023 a to: 13.3., 17.4., 15.5., 12.6., 11.9., 
16.10., 13.11., 11.12.2023. 
Mimo uvedené termíny se mohou konat mimořádná jednání komise, vyžádá-li si to momentální situace. 
KŽP se bude scházet ve výše uvedeném složení s tím, že pro řešení úkolů si bude na příslušná jednání 
zvát potřebné odborníky. 

 V sobotu 8. dubna 2023 od 9:00 hodin bude hlavní registrovaný termín akce Ukliďme Česko. Komise ŽP 
doporučuje Radě města, aby Služby města pokračovaly v tradici na spolupráci formou odvozu pytlů 
s odpadem a následné likvidaci odpadu. KŽP doporučuje spojit se s obcemi, které jsou v SOBu. 

 KŽP projednala záměry města na úpravu prostoru mezi Horním zámkem a Dolním zámkem. K záměru 
nemá námitek a doporučuje realizaci. K tomu ale doporučuje dentrologické posouzení vzrostlých 
stromů. 

  KŽP projednala záměr města rozšíření parkovacích míst na sídlišti a to následujícím způsobem: 
posunutí současných  parkovacích míst více k vysokým panelovým domům, aby bylo možné podélné 
stání vozidel podél chodníku u nízkých domů. V tomto doporučuje Radě města na vhodnost přesazování 
dřevin ideálně v období vegetačního klidu. V keřích bývá útočiště zpěvného ptactva, které zejména na 
jaře v keřích vyvádí mladé, obdobně později také v druhé snůšce. KŽP se bude nadále touto 
problematikou zabývat. 

 Stav veřejného městského sadu na vrchu Ostrý. KŽP doporučuje pokračování ve výsadbě a osazení 
informační tabulí u cyklostezky. 

 Oblast světelného smogu. KŽP vítá průběžnou výměnu svítidel veřejného osvětlení za LED, který je 
energeticky úspornější a je možné u něj provádět regulaci v oblasti intenzity svítivosti v čase se zjevně 
menším pohybem obyvatel města. U tohoto typu osvětlení lze využít doplňků, jako jsou pohybová čidla 
nebo světelná čidla.  

 K záležitosti cyklostezky číslo 15 „Ploučnice“ upozorňuje komise Radu Města, že dochází k poškozování 
povrchu cyklostezky ve směru na Děčín a v úseku na Ostrém vrchu v oblasti, kde není položen živičný 
povrch. Díry v povrchu a bláto vyhánějí cyklisty zpět na silnice, čímž smysl cyklostezky je porušen. 
Cyklostezka dosud neumožňuje další využití pro sportující lidi a to bruslení. 

 KŽP navrhuje provedení omezení rychlosti na 30 km/h v části Děčínské ulice od křižovatky s ulicí 
Nábřežní až po náměstí Míru. Jedná se o bezpečnost i ochranu životního prostředí (děti do a ze školy, 
provoz na přechodu pro chodce na náměstí, omezení hlučnosti, snížení množství spalin). 

 
Zapsal:  Ota Dračka 
Dne:      13.02.2023 

Ota
Psací stroj
18:11




